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OBEC RIŠŇOVCE 

 
 
 

Zápisnica 
 

z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE, 
konaného dňa 29.01.2024 o 17.30 hodine v kultúrnom dome v Rišňovciach 

 
 

Príloha  č. 1 Pozvánka 
 

Príloha  č. 2 Prezenčná listina 
 

Príloha  č. 3 Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu predĺženia zmluvy o nájme 
bytu vo vlastníctve obce Rišňovce Miroslavovi Korecovi a Andrei 
Korecovej A/3 súpisné číslo 701 
 

Príloha  č. 4 Žiadosť o dokončenie priekopy a vyriešenie pozemku pod 
priekopou 

 
Príloha  č. 5 Zápisnica zo zasadnutia Sociálnej komisie 
   

Príloha  č. 6 Zápisnica zo zasadnutia Školskej a športovej komisie 
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Obec Rišňovce 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE, 
konaného dňa 29.januára 2024 o 17.30 hodine v kultúrnom dome v Rišňovciach 

 
Prítomní:  Poslanci 6/7: Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
 
Ďalší prítomný: Ing. Ivan Daniš, HK Obce      
 
Neprítomní:   Starosta obce: Mgr. Mário Machovec  
  Poslanci:  Vladimír Višňovský                        
      
Verejnosť: prítomná  
 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu predĺženia zmluvy o nájme bytu vo vlastníctve obce 

Rišňovce pán Miroslavovi Korecovi a pani Andrei Korecovej  A/3 súpisné číslo 701 
4. Odvolanie na výšku dane z nehnuteľnosti pán Štefan Prosnan 
5. Žiadosť o odpustenie dane z nehnuteľnosti za farský úrad na rok 2024 
6. Nájom nebytových priestorov zdravotné stredisko súpisne č.263 
7. Žiadosť o dokončenie priekopy a vyriešenie pozemku pod priekopou pani Záhončíková 
8. Rôzne 

8.1. Hasičská zbrojnica - priestory 
9. Diskusia 
10. Záver 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
 
Starosta obce Mgr. Mário Machovec sa ospravedlnil krátko pred začiatkom zasadnutia 
obecného zastupiteľstva poslankyni Ing. Jane Žitňákovej, ktorá o tejto skutočnosti informovala 
ostatných prítomných poslancov. Podklady, ktoré mal starosta obce pripravené , odovzdal 
poslankyni Ing. Jane Žitňákovej bez podrobnejšieho vysvetlenia.  
Poslanec, ktorý vedie zastupiteľstvo počas neprítomnosti starostu, nevedel o vzniknutej situácii 
v dostatočnom predstihu a y tohto dôvodu sa vzdal vedenia zasadnutia OZ.  
Obecné zastupiteľstvo následne  zvolilo  poslanca OZ, ktorý ďalej viedol zasadnutie OZ. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 208/2024   

schvaľuje, aby 

poslankyňa obecného zastupiteľstva Ing. Jana Žitňáková viedla  15. zasadnutie obecného 
zastupiteľstva 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík,  
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doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila poslankyňa OZ Ing. Jana Žitňáková, ktorá na  
úvod privítala všetkých prítomných. Na začiatku zasadnutia boli prítomní 5 poslanci. Poslanec  
Miroslav Juran prišiel neskôr a poslanec Vladimír Višňovský bol ospravedlnený. Obecné 
zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné. Poslankyňa OZ Ing. Jana Žitňáková  určila 
zapisovateľku, navrhla overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. Zasadnutie bolo 
nahrávané, nahrávka je zverejnená na webovej stránke obce Rišňovce. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 209/2024   

a) berie na vedomie  
zapisovateľku: Mgr. Alena Šimorová 

b) schvaľuje  
a) overovateľov zápisnice: Ing. Pavol Skokan, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
b) návrhovú komisiu: Ľuboš Antala, Filip Záhončík  

c) konštatuje, že  
na rokovaní OZ sú prítomní 5 poslanci, poslanec Miroslav Juran sa dostaví neskôr, 
ospravedlnený 1 poslanec Vladimír Višňovský 

 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc.Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 1.5 Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 
 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková skontrolovala uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
(14.) a nesplnené uznesenia  z 10. a 12 zasadnutia OZ.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 210/2024   
 
Konštatuje, že 
 

a) uznesenia zo 14.zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostávajú nesplnené a trvajú 
 uznesenie 206/2023 – nie je zverejnené majetkové priznanie starostu 
 uznesenie 207/2023 

b) uznesenie z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostáva nesplnené a trvá 
 uznesenie č. 148/2023 

c) uznesenia z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva zostávajú nesplnené a trvajú 
 uznesenie č. 118/2023  
 uznesenie č. 126/2023  
 uznesenie č. 129/2023 

 
a poveruje 

d) starostu obce prípravou zoznamu pre kontrolu stavu plnenia uznesení v elektronickej 
forme. Uvedený súbor bude následne tvoriť samostatný materiál pravidelne predkladaný 
obecnému zastupiteľstvu na prerokovanie. 

 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík,  
doc.Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
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Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková, prečítala navrhovaný program zasadnutia. K programu 
boli vznesené požiadavky na úpravu návrhu  programu zasadnutia: 

 Vypustiť bod 5. Žiadosť o odpustenie dane z nehnuteľnosti za farský úrad na 
rok 2024  

 doplniť bod 7.2.Zápisnica zo zasadnutia Sociálnej komisie 
 doplniť bod 7.3.Aktuálna informácia o stave obecných novín 
 doplniť bod 7.4.Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 211/2023   

schvaľuje 
doplnený program rokovania  
 
1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu predĺženia zmluvy o nájme bytu vo vlastníctve obce 

Rišňovce pán Miroslavovi Korecovi a pani Andrei Korecovej  A/3 súpisné číslo 701 
4. Odvolanie na výšku dane z nehnuteľnosti pán Štefan Prosnan 
5. Nájom nebytových priestorov zdravotné stredisko súpisne č.263 
6. Žiadosť o dokončenie priekopy a vyriešenie pozemku pod priekopou pani Záhončíková 
7. Rôzne 

7.1. Hasičská zbrojnica – priestory 
7.2. Zápisnica zo zasadnutia Sociálnej komisie 
7.3. Aktuálna informácia o stave obecných novín  
7.4. Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie 

8. Diskusia 
9. Záver 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 3. Schválenie žiadosti o vydanie súhlasu predĺženia zmluvy o nájme bytu vo 
vlastníctve obce Rišňovce pán Miroslavovi Korecovi a pani Andrei Korecovej  A/3 sú-
pisné číslo 701 
Predsedníčka sociálnej komisie Ing. Jana Žitňáková oboznámila poslancov OZ so závermi za-
sadnutia členov SK, kde v bode 1  pri  preskúmaní splnenia podmienok žiadateľov o opätovné 
uzatvorenie zmlúv na nájomné byty, Obecnému zastupiteľstvu odporúča schváliť uzatvorenie 
opakovanej zmluvy na 3 roky. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 212/2024   
 

a) prerokovalo 
žiadosť o vydanie súhlasu predĺženia zmluvy o nájme bytu vo vlastníctve obce Riš-
ňovce pánovi Miroslavovi Korecovi a pani Andrei Korecovej  A/3 súpisné číslo 701 
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b) schvaľuje 
opätovné uzatvorenie zmluvy o nájme bytu vo vlastníctve obce Rišňovce pánovi  
Miroslavovi Korecovi a pani Andrei Korecovej  A/3 súpisné číslo 701 od 01.03.2024 na 
dobu 3 rokov. 

 
 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 4. Odvolanie na výšku dane z nehnuteľnosti pán Štefan Prosnan 
 
Na rokovaní OZ bol prítomný občan Štefan Prosnan, ktorý nesúhlasí s výškou dane z 
nehnuteľnosti za rok 2023. Poslanec Pavol Skokan sa opýtal, či danú sťažnosť už riešil u 
správcu dane. Pán Prosnan odpovedal že áno, ale dostal odpoveď že za to môžu poslanci, tak 
dal odvolanie na zastupiteľstvo 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 213/2024 
 

a) prerokovalo 
odvolanie na výšku dane z nehnuteľnosti pán Štefan Prosnan 

b) postupuje 
uvedenú žiadosť na vybavenie správcovi dane a žiada o písomnú informáciu o výsledku 
kontroly výpočtu dane z nehnuteľností 

 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Na rokovanie sa dostavil Miroslav Juran 18.16 hod 
 
K bodu 5. Nájom nebytových priestorov zdravotné stredisko súpisne č.263 
 
 Na rokovaní bola prítomná pani Bojdová, ktorá si podala žiadosť o ukončenie nájmu. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 214/2024 
 

a) prerokovalo 
žiadosť o ukončenie nájmu nebytových priestorov 

b) schvaľuje 
ukončenie nájmu nebytových priestorov dohodou ku dňu 31.01.2024 

 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 6  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 6. Žiadosť o dokončenie priekopy a vyriešenie pozemku pod priekopou pani Zá-
hončíkovej 

Pani Záhončíkovú zastupoval jej vnuk, pán Filip Záhončík, ktorý vysvetlil situáciu okolo žiadosti. 
OZ postúpilo žiadosť stavebnej komisii. 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 215/2024 
 

a) prerokovalo 
Žiadosť o dokončenie priekopy a vyriešenie pozemku pod priekopou pani Záhončíko-
vej 

b) postupuje 
uvedenú Žiadosť pani Záhončíkovej na prešetrenie a navrhnutie riešenia Stavebnej ko-
misii. 

 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 6  Ľuboš Antala, Ing. Pavol Skokan, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
K bodu 7. Rôzne 
  
K bodu 7.1 Hasičská zbrojnica – priestory 
 
Na rokovaní OZ bol prítomný výbor DHZ Rišňovce. Slova sa ujal predseda DHZ, pán Jozef 
Rehuš. Prišiel sa opýtať poslancov OZ, prečo rok nerozhodli ako ďalej s hasičskou zbrojnicou. 
Poslanci OZ skonštatovali, že pred rokom žiadali od DHZ nákres, náčrt, materiál k rekonštruk-
cii priestorov pre DHZ (garáž, šatne, zasadačka, sociálne zariadenia, sklad) a do dnešného 
dňa tento materiál nebol predložený na rokovanie OZ. Pán Rehuš skonštatoval, že všetko 
odovzdali starostovi obce. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 216/2024 
 

a) prerokovalo 
pripomienky Dobrovoľného hasičského zboru Rišňovce  

b) žiada 
starostu obce predložiť OZ dokumentáciu k hasičskej zbrojnici 

 
Poslanec  Ing. Pavol Skokan sa ospravedlnil a odišiel zo zasadnutia 18,57 hod 
 
Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, 
PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu 7,2. Zápisnica zo zasadnutia Sociálnej komisie 
 
Ing. Jana Žitňáková prečítala zápisnicu zo zasadnutia Sociálnej komisie. Skonštatovala, že 
všetky body v zápisnici sú dôležité a obecný úrad v súčinnosti s členmi komisie a inými organi-
záciami v obci by sa prejednanými problémami mal zaoberať. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 217/2024   
 

a) prerokovalo 
zápisnicu zo zasadnutia Sociálnej komisie 

b) berie na vedomie 
zápisnicu zo zasadnutia Sociálnej komisie 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, 
PhD., Miroslav Juran 
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Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 7,3. Aktuálna informácia o stave obecných novín  
 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., predseda Kultúrnej komisie, 
predniesol informáciu o štruktúre  obecných novín. Vyzval zástupcov organizácií v obci a pred-
sedov komisií o stručný prehľad činnosti za rok 2023. Taktiež sa pýtal poslankyne Žitňákovej, 
ako by mala byť zabezpečená koordinácia a správa týchto novín. Poslankyňa Žitňáková kon-
štatovala, že minimálne jeden zamestnanec obecného úradu musí byť členom redakčnej rady 
a zbierať a poskytovať informácie, zabezpečovať tlač, distribúciu a pod. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 218/2024 
 

a) prerokovalo 
návrh vzniku obecných novín 

b) ukladá 
 starostovi obce prevziať záštitu nad vznikom redakčnej rady 
 vypracovať návrh štatútu obecných novín 
 zistiť prieskumom finančný náklad tlače 1 vydania obecných novín v susedných 

obciach 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, 
PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
 
K bodu 7.4.  Zápisnica zo zasadnutia Športovej a školskej komisie 
 
Poslanec Obecného zastupiteľstva Ľuboš Antala, predseda Športovej a školskej komisie, pred-
niesol zápisnicu zo zasadnutia komisie. Upozornil na situáciu v jedálni ZŚ s MŠ, kde chýba 
možnosž prihlásenia a odhlásenia obedov, pokiaľ pani vedúca nie je prítomná v práci. Túto 
situáciu treba bezodkladne vyriešiť. 
 
 Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 219/2024 
 

a) prerokovalo 
Zápisnicu zo zasadnutia Športovej a školskej komisie 

b) berie na vedomie 
Zápisnicu zo zasadnutia Športovej a školskej komisie 
 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 5  Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, 
PhD., Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
Poslanec Filip Záhončík sa ospravedlnil a odišiel zo zasadnutia 19.34 hod 
 
Vystúpil pán Grznár, sťažoval sa na zlú súčinnosť s obcou. Prenajatý priestor, na ktorom Obec 
robí rekonštrukciu od júna 2023, nie je užívania schopný. Prenajímateľ za prenajatý priestor  
zaplatil nájom  v roku 2023 za obdobie 9 mesiacov a objekt nemohol využívať.    
Nie je predsa možné, aby bol v obci dvojaký meter, kde niekto platí nájom a priestor nemôže 
využívať pre nespôsobilosť. 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 220/2024 
 

a) prerokovalo 
sťažnosť prenajímateľa nehnuteľnosti 

b) žiada 
od obecného úradu informáciu o plánovanom termíne ukončenia rekonštrukcie priesto-
rov. 

Poslankyňa OZ, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie: za: 4  Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, doc.ng. Patrik Rovný, PhD., Miroslav 
Juran 
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 9. Diskusia 
 
Pripomienky a dopyty poslancov a hlavného kontrolóra: 

Ing. Ivan Daniš 
 informoval obecné zastupiteľstvo o stave financií 

 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 informoval obecné zastupiteľstvo o stretnutí poslancov so starostom, kde preberali 
problematiku: rozšírenie školy, výstavbu chodníkov, novú web stránku, rekonštrukciu 
Hasičskej zbrojnice, kúrenie v Kultúrnom dome, výmenu krížov na Hornorišňovskom 
cintoríne, výmenu nevyhovujúcich šporákov v obecných bytoch, prípravu nového 
územného plánu, DSS denný stacionár pre seniorov, ozvučenie na cintoríne, Výmenu 
plynových kotlov vo všetkých obecných bytoch 

 upozornil na nedostatočnú komunikáciu zo strany Obce s ústredím pošty ohľadne pri-
pravovanej rekonštrukcie pošty.  Tak ako na to upozornila aj poslankyňa Žitňáková, 
ktorú oslovila zástupkyňa Slovenskej pošty 

 poukázal na nereagovanie na podnety občanov cez mobilnú aplikáciu,  
 
Ľuboš Antala 

 sa informoval o vyriešení hradenia energii v starom zdravotnom stredisku súpisné č. 
262  

 
Ing. Jana Žitňáková 

 informovala, že v priestoroch starého zdravotného strediska súpisné číslo 262, sú 
umiestnené merače energie, tieto merače sú zastarané a treba ich vymeniť.  Samo-
statné pre každú prevádzku 

K bodu 15. Záver 

Na záver poslankyňa OZ Ing. Jana Žitňáková, poďakoval všetkým prítomným za účasť a 
rokovanie o 20:22 hod. ukončil. 

Zapisovateľ:   Mgr. Alena Šimorová 
 
Starosta:        Mgr. Mário Machovec 
 
Overovatelia: doc.Ing. Patrik Rovný, PhD. 
 
                      Ing. Pavol Skokan 


